
 

 

 
Svar gällande Jan Lindgrens motion angående en utarbetad 
informationsstrategi.  
 
 
Först och främst vill vi rikta ett stort tack till motionären för den motion som 
skickats in till Redbergslids IK:s årsmöte den 14/6 2022.  
Vi är glada och tacksamma för engagemanget och för förslag på hur vi bättre kan 
kommunicera med våra medlemmar, fans, partners, följare och andra 
intressenter ute i vår omvärld.  
 
Kommunikation är grunden för att kunna berätta vad som händer i föreningens 
vardag men också för att kunna komma lite närmare våra spelare, ledare och 
funktionärer som arbetar i Redbergslids IK på dam, herr och ungdomssidan.  
 
Att avsaknaden av en kommunikationsplan/informationsst rategi har funnits är 
styrelsen helt införstådd med och att vi har ett arbete att göra för att förbättra 
vår kommunikation är vi alla slående överens om. Det vi i dagsläget diskuterar  
är att få till följande punkter:  
 
- Hur kommunicerar vi?  
- Var kommunicerar vi? 
- Vad kommunicerar vi? 
- Hur stärker vi vår image?  
- Hur utvecklar vi varumärket Redbergslids IK? 
- Vem kommunicerar vad? 
 
Styrelsens svar 
 
Att årsmötet bifaller motionen och RIK tar fram en samlad informationsstrategi 
med utgångsläge från ovanstående frågeställningar. 
Då vi anser att kommunikation/information är en av det viktigaste punkterna 
inom medlemsnytta är det redan identifierat som ett fokuserat område för 
styrelsen.  
 
 
 
 
Styrelsen/ Göteborg 10/6-2022 
 
 


